

**CRC** Smoke Test

烟雾探测器测试剂

**SMOKE TEST** is a smokeless aerosol spray that provides a functional test for both residential and commercial smoke detectors and is listed by Underwriters Laboratories for testing the operational function of photoelectric or ionization type detectors, per NFPA Table 7-2.2, 13G.

**SMOKE TEST** offers testing convenience and a way to ensure that smoke detectors are in proper working order and free of obstructing debris such as dirt, dust, paint and spiders. Consult the owner's manual for recommended testing intervals.

**DIRECTIONS:** Read entire label before using this product. Shake can well. Hold can about 1 meter below smoke detector and spray unit for 2-3 seconds. If alarm does not sound within 5 seconds, immediately repeat the process. Some units have built-in delays to reduce false alarms. If alarm still fails to sound, check unit for malfunction or dead batteries.

**CAUTION:** Do not overspray. Overspray may reduce sensitivity until product fully evaporates. For detectors connected to sprinklers, Halon systems or central monitoring systems, be sure system is in the test mode before using SMOKE TEST.

Not for use on carbon monoxide detectors.

Liquefied petroleum gas: 60 - 70%  
Ethanol: 20 - 30%

**SMOKE TEST** 是无烟烟雾喷射剂。可对住宅和商用烟雾探测器进行功能测试，根据 NFPA 表 7-2.2, 13G。Underwriters Laboratories 已将其列名为可用于测试光电或离子型探测器的运行功能。

**SMOKE TEST** 可提供一种便利的测试方法，确保烟雾探测器工作状态良好，并且没有堵塞污垢、灰尘、油漆和蜘蛛等碎屑。请查询用户手册，了解建议的测试时间间隔。

**说明：使用本产品前请完整阅读该标签。**

充分摇动罐体。在烟雾探测器下方大约 1 米处握住罐体，喷射 2-3 秒。如果在 5 秒钟之内警报未响起，则立即重复这一过程。某些设备有内置延迟以减少假警报。如果警报未响，检查设备是否故障或电量耗尽。

**注意：**切勿过量喷射。过量喷射后，在产品完全蒸发之前可能降低灵敏度。对于与喷淋装置、卤化烟火系统或中央监控系统连接的探测器，在使用 SMOKE TEST 之前，确保系统处于测试模式。不可用于一氧化碳探测器。

液化石油气: 60 - 70%  
乙醇: 20 - 30%

**DANGER**



危险

Extremely flammable aerosol. Pressurized container. May burst if heated. Causes eye irritation.

[Prevention]

Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Wash thoroughly after handling.

[Response]

**IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

[Storage]

Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F.

[Disposal]

Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

Please refer to the Safety Data Sheet.

Supplier: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

Phone Number: 86 (0) 21 6236 6035

Address: Room 2408, No. 488 South Wuning Road

Jingan District - 200042, Shanghai, PR China

Emergency phone number for chemical accidents:

+86 532 83889090

极易燃气溶胶。压力容器：遇热可爆。造成眼刺激。

[预防措施]

远离热源/火花/明火/热表面。禁止吸烟。切勿喷洒在明火或其他点火源上。切勿穿孔或焚烧，即使不再使用。作业后彻底清洗。

[事故响应]

如进入眼睛：用水小心冲洗几分钟。如戴隐形眼镜并可方便地取出，取出隐形眼镜。继续冲洗。如仍觉眼刺激：求医/就诊。

[安全储存]

防日晒。不可暴露在超过50°C/122°F的温度下。

[废弃处置]

按照地方/区域/国家/国际规章处置内装物/容器。

参见安全数据表。

供应商: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

电话: 86 (0) 21 6236 6035

地址: 武宁南路 488 号, 2408 室

静安区 - 200042, 上海, 中国

化学事故应急电话: +86 532 83889090

CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd. • www.crcindustries.cn • Rev. 15A CRC# 418 Made in USA

SIGNALING



LISTED

Fire Alarm Equipment  
6966 — Aerosol  
Smoke  
Detector Tester



# Smoke Test

## Smoke Detector Tester

### 烟雾探测器测试剂



71 g

No. PR02105